
 
 

PROTOKÓŁ NR XII/2011 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 27 października 2011 roku 
 
 
 
 
XII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 27 października 2011 roku          
o godzinie 18-tej, w świetlicy wiejskiej w Zdziętawach. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu), zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) 
oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, Skarbnik 
Gminy – Jolanta Nowak oraz Rada Sołecka Zdziętaw. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przedstawił porządek 
obrad.  
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja Wojewody Wielkopolskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie       

i Burmistrza Kobylina na temat oświadczeń majątkowych. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2010/2011. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2012, 

b)  w sprawie : przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin na 
rok 2012, 

c)  w sprawie: warunków i trybu finansowania klubów sportowych działających na 
terenie Gminy Kobylin w celu tworzenia warunków, w tym organizacyjnych, 
sprzyjających rozwojowi sportu, 

d) w sprawie: wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krotoszynie, 
e) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 

2025, 
f) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 

8.  Wolne głosy i wnioski 
9.  Zakończenie. 
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BURMISTRZ zauważył, że dzisiejsza sesja odbywa się w nowej sali wiejskiej w Zdziętawach. 
Ta świetlica została wyremontowana w ramach większego projektu „Przebudowa i rozbudowa 
świetlicy wiejskiej w Łagiewnikach wraz z remontem świetlic w Srokach i Zdziętawach”. 
Projekt ten złożyliśmy w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Całkowity koszt tych 
trzech zadań to 846.999,69 zł brutto. Remont świetlicy w Zdziętawach kosztował 148.012 zł.   
W zakres prac ujęto: roboty rozbiórkowe, pokrycie dachu, stolarkę okienną i drzwiową, ściany     
i sufity wewnętrzne sali świetlicy, przedsionka i pomieszczenia gospodarczego, podłogę sali 
świetlicy, przedsionka i pomieszczenia gospodarczego, ściany i sufity wewnętrzne przedsionka   
z garderobą, wc i zaplecza kuchennego, posadzki, elewację i roboty zewnętrzne, instalację 
kanalizacyjną, instalację wodociągową, prace demontażowe elektryczne, WLZ, układanie 
przewodów, montaż tablic rozdzielczych i osprzętu, pomiary elektryczne.   
Zgodnie z przeprowadzonym przetargiem, wykonaniem wszystkich prac zajmowała się firma 
„Jan-Bud” z Zalesia Wielkiego. Prace rozpoczęły się w dniu 1 kwietnia br. a zakończyły                  
3 października br.  
Podziękował radnym Rady Miejskiej za podjętą decyzję o sfinansowaniu całego projektu. Wielu     
z nas znało stan techniczny tego obiektu. Po remoncie sala bardzo dobrze się prezentuje. Ma 
nadzieję, że będzie służyła mieszkańcom tej wsi i będzie też im udostępniana na różne 
uroczystości rodzinne. Przypomniał, że projekt uzyskał dofinansowanie w wysokości 500.000 zł, 
czyli 62 % kosztów sfinansowano ze środków Unii Europejskiej.  
Kończąc wypowiedź podziękował wszystkim, którzy mieli udział w realizacji tego projektu          
i życzył mieszkańcom, aby świetlica dobrze im służyła.   
 
 
Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt 
uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 15 za.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
T. DŻYGAŁA odczytał informację Wojewody Wielkopolskiego o złożonych przez Burmistrza      
i Przewodniczącego Rady oświadczeniach majątkowych, stanowiącą załącznik nr 4 do 
niniejszego protokółu. 
Następnie odczytał informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie o złożonych 
przez radnych oświadczeniach majątkowych za rok 2010, stanowiącą załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu. 
BURMISTRZ odczytał informację Burmistrza Kobylina o złożonych przez Sekretarza Gminy, 
Skarbnika Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych oświadczeń majątkowych za 
2010 rok, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
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Ad 6 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2010/2011, stanowiąca załącznik nr 7 do niniejszego protokółu, była omawiana na posiedzeniach 
komisji przez inspektor Sylwię Wachowiak. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację 
 
 
Ad 7 
a) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki             
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2012, był 
omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŹYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 4  za, 1 przeciw.  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
 

UCHWAŁA NR XII/48/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie : przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na terenie Gminy Kobylin na rok 2012, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : przyjęcia Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin na rok 2012, był omawiany na posiedzeniach 
komisji. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5  za.  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
 

UCHWAŁA NR XII/49/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie : przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin na rok 

2012, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
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c) 
T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: warunków i trybu finansowania 
klubów sportowych działających na terenie Gminy Kobylin w celu tworzenia warunków, w tym 
organizacyjnych, sprzyjających rozwojowi sportu, był omawiany na posiedzeniach komisji przez 
podinspektora Pawła Wasielewskiego. Zapytał, czy są pytania. Nikt pytań nie zgłosił.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5  za.  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
 

UCHWAŁA NR XII/50/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie : warunków i trybu finansowania klubów sportowych działających na terenie 

Gminy Kobylin w celu tworzenia warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających 
rozwojowi sportu,   

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
SEKRETARZ przedstawił opinię Zespołu Opiniującego na temat kandydatów na ławników, 
stanowiącą załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił o podanie           
3 kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 
G. OKUPNIK podał kandydaturę Wojciecha Styburskiego. 
W. STYBURSKI wyraził zgodę. 
T. DŻYGAŁA podał kandydaturę Adama Pacholskiego. 
A.PACHOLSKI wyraził zgodę. 
B. TRYNKA podała kandydaturę Mariana Dymarskiego. 
M. DYMARSKI wyraził zgodę. 
Następnie Komisja Skrutacyjna w składzie: Wojciech Styburski, Marian Dymarski i Adam 
Pacholski, przygotowała karty do głosowania i rozdała je radnym. Wzór karty stanowi załącznik 
nr 12 do niniejszego protokółu.  
SEKRETARZ objaśnił sposób głosowania.  
Następnie odbyło się głosowanie. 
W. STYBURSKI po głosowaniu odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru ławników do 
Sądu Rejonowego w Krotoszynie, stanowiący załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.  
T. DŻYGAŁA zauważył, że odbyło się tajne głosowanie nad wyborem ławników do Sądu 
Rejonowego w Krotoszynie. 
G. OKUPNIK odczytał  

UCHWAŁĘ NR XII/51/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie : w sprawie: wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Krotoszynie, 

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu 
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e) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025.  
Poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011, 
zostaną zgłoszone autopoprawki w związku z przyznanymi dotacjami. W związku z tym nie 
byłoby zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej w przedsięwzięciach, tylko w niewielkim 
stopniu zmienią się wysokości dochodów i wydatków. Po tych zmianach dochody bieżące 
zmniejszonoby o 160.055 zł, dochody majątkowe zwiększonoby o 104.495 zł, wydatki bieżące 
zwiększonoby o 183.359 zł a wydatki bieżące zmniejszono o 187.100 zł.   
T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5  za.  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
 

UCHWAŁA NR XII/52/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie : zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025,   

 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2011, stanowiące załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
Wyjaśniła, że zmiany w planowanych dochodach dotyczą zwiększenia dotacji celowych 
otrzymanych z budżetu państwa. Zwróciła uwagę, że do dotacji na dofinansowanie świadczeń 
pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym, Gmina musi dołożyć 20 % własnych 
środków. Zmieniły się interpretacje Regionalnej Izby Obrachunkowej i dlatego dokładamy do 
stypendiów, natomiast o 20 % zmniejszamy planowane wydatki na „wyprawkę szkolną”.  
Oprócz tego poprosiła o zwiększenie kwoty kredytu na rachunku bieżącym z 500.000 zł do 
900.000 zł. Długo trwa procedura zaciągnięcia kredytu w wysokości 2.000.000 zł,  natomiast  
mamy do zapłacenia rachunki za budowę kompleksu Orlik na 400.000 zł, renowację stawu w 
Długołęce na 400.000 zł i 104.000 zł za budowę mostu w Długołęce. Propozycja zwiększenia 
limitu kredytu ma na celu zachowanie p łynności finansowej.   
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poddał autopoprawki pod 
głosowanie. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła autopoprawki. 
T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały. Poprosił przewodniczących komisji stałych                   
o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5  za.  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za. 
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UCHWAŁA NR XII/53/11 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 27 października 2011 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2012,   
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 8 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że cieszy go fakt iż sesja odbywa się w Zdziętawach, że w ramach 
Programu PROW odbył się remont i sala prezentuje się bardzo ładnie. Dobrze, że zakupiono 
wyposażenie i udało się do końca zrealizować zadanie, dziś widzimy tego efekt. Podziękował 
sołtysowi Zdziętaw i mieszkańcom wsi za przyjęcie i poczęstunek. Na koniec życzył, żeby 
świetlica dobrze funkcjonowała. 
BURMISTRZ poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 21 listopada br. Przypomniał, 
że do 15 listopada jako Burmistrz ma obowiązek przedłożenia Radzie Miejskiej i Regionalnej 
Izbie Obrachunkowej projektu budżetu na 2012 rok. Będzie jeszcze rozmawiał na temat budżetu 
z dyrektorami szkół i pewnie z niektórymi sołectwami. Niektóre wnioski wymagają jeszcze 
konsultacji. Wpłynęło bardzo dużo propozycji do budżetu. Zapewnił, że zrobimy wszystko, żeby 
budżet uchwalić do 30 grudnia br. 
T. GIERLIK podziękował w imieniu mieszkańców sołectwa Burmistrzowi i Radnym za 
przyznanie pieniędzy na wyposażenie świetlicy. Dzięki tym pieniądzom udało się zakupić 
sprzęty i sala może funkcjonować   
 
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 
19.10.   
 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczy ł :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                             Przewodnicz ący 
          inspektor                                                                             Rady Miejskiej  
                                             
                                                                                                      Tadeusz D żygała 
 
 
 
  
 
 

 


